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Beantwoording technische vragen 
D/24/146619 
Z/24/068571 
 
 
 

 

 

Beantwoording van de vragen: 

 

Technische vragen bij het Raadsvoorstel Businesscase Woerdensport 2.0 

 

1. In het document is sprake van 1 zwembad (paragraaf 7.7, 3e gedachtepunt). Waar komt deze 

suggestie vandaan? 

 

Antwoord:  

Dit advies is opgenomen in de rapportage ‘Toekomst zwembaden Woerden’ van Drijver en Partners d.d. 1 

juli 2022:  

“Tenzij de gemeente besluit om beide baden te sluiten en af te zien van een zwemvoorziening in Woerden 

adviseren wij om scenario 3 verder uit te werken en daarmee de beide huidige zwembaden te sluiten en 

uiteindelijk één nieuwe, duurzame en passende zwemaccommodatie te realiseren voor de inwoners van 

de gemeente Woerden.” (Daarbij gaat het bij het H2O gebouw om de zwembadfunctie.) 

 

2. Op welke wijze heeft het college uitvoering gegeven aan het amendement Onderzoek scenario H2O in 

stand houden en een nieuw Batensteinbad! Van Lijst van der Does, CDA, CU/SGP, en Progressief 

Woerden van 25 januari 2023? 

 

Antwoord:  

 Op 27 juni 2023 bent u door middel van een raadsinformatiebrief (D/23/109509) geïnformeerd over de 

voortgang van de toekomst van de zwembaden. Naar aanleiding van vragen hierover bij de bespreking van 

de Najaarsrapportage 2023 heeft het college uw raad laten weten dat het locatie-onderzoek voor het 

zwembad op de "Voorraadlijst van initiatieven" staat. Dit houdt in dat er tot op heden geen capaciteit 

beschikbaar is om een dergelijk onderzoek op te pakken of hieraan mee te werken. Zodra een lopend 

project wordt afgerond en er capaciteit beschikbaar komt, wordt een project van de Voorraadlijst 

opgepakt. Het door u genoemde geamendeerde raadsbesluit is hierbij het uitgangspunt. 
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3. Hoe zijn de bedragen onder punt 4 van dit amendement ingezet? 

Antwoord:  

Tot op heden is hiervan de projectleider betaald, die de gemeente heeft aangetrokken voor de 

Businesscase WoerdenSport 2.0 - Een toekomstbestendige voortzetting van de exploitatie van de 

zwembaden. 

 

4. Waarom is de Stichtingsvorm niet verder uitgewerkt in het voorstel? 

Antwoord:  

De Stichtingsvorm is niet verder uitgewerkt omdat de gemeenteraad op 15 februari 2024 heeft besloten 

om: 

“1. Kennis te nemen van de rapportage 'Een toekomstbestendige voortzetting van de exploitatie  

van de zwembaden'. 

2. Het college opdracht te geven tot het opstellen van een businesscase voor de inrichting van  

WoerdenSport 2.0 middels het overnemen van de aandelen van Stichting WoerdenSport in  

WoerdenSport Zwembaden BV, waardoor de gemeente enig aandeelhouder wordt, inclusief  

tijdspad en financieel meerjarenperspectief, dat - voorafgaand aan finale besluitvorming - aan  

de gemeenteraad wordt voorgelegd.” 

Tijdens de Politieke Avond op 1 februari 2024 is expliciet aan de orde geweest dat het college alleen de 

variant van het overnemen van de aandelen zou uitwerken. 

 

5. Het is Progressief Woerden niet duidelijk hoe het verdere proces verloopt. Wanneer de resultaten van 

eerdergenoemd amendement aan de raad wordt aangeboden en welke verdere 

besluitvormingspunten nog aan de raad worden voorgelegd? Graag een korte procesbeschrijving over 

het verdere verloop.  

 

Antwoord: 

Aan de raad wordt op 13 juni 2024 voorgesteld om geen wensen en bedenkingen ter kennis van het college 

te brengen met betrekking tot het voorgenomen besluit om de aandelen van WoerdenSport Zwembaden 

B.V. over te nemen. Daarna zal het college - gehoord hebbende de wensen en bedenkingen van de raad - 

hierover een definitief besluit nemen. Direct daarna start de voorbereiding voor de overname, zoals de 

contractvorming en de werving van een directeur/bestuurder en de Raad van Commissarissen. 

De hogere exploitatiebijdrage en de hogere bijdrage voor huurdersonderhoud, die voor de exploitatie van 

de zwembaden benodigd zijn, zijn opgenomen in de kadernota 2025. 

 

Het eerder genoemde geamendeerde raadsbesluit zal zoals bij het antwoord op vraag 2 aangegeven, 

worden opgepakt zodra er capaciteit beschikbaar komt. Momenteel wordt er gewerkt aan een herijking 

van de voorraadlijst met grote ruimtelijke initiatieven op basis van de in april vastgestelde criteria. Het 

college ontvangt begin juli een ambtelijk advies dat ziet op die herijking. Na besluitvorming door het 

college wordt de raad geïnformeerd. 

 
 

Bijlagen: Geen 

 

 


